

國立清華大學科技管理學院教師聯誼室使用與管理辦法

Guidelines for the Use of The Faculty Lounge College of Technology Management, National Tsing Hua University

111 年 10 月 5 日，111 學年度第一次院務會議通過訂定

Established at the 1st College Council on October 5, 2022

- 一、 為國立清華大學科技管理學院（以下簡稱「本院」）教師聯誼室使用之公平性與環境整潔，特訂定本使用與管理辦法。
- 二、 教師聯誼室使用對象以本院專兼任教師、退休教師、演講或受邀參與院內活動之外賓，以及接待貴賓之院內職員為限。
- 三、 使用教師聯誼室，應保持整潔、輕聲交談。教師聯誼室非供師生討論或上課使用。
- 四、 本使用與管理辦法經院務會議通過後實施。

Article 1 The guidelines have been established for the fairness and cleanliness of the Faculty Lounge's Usage.

Article 2 The lounge is available to currently contracted full-time and part-time faculty members, retired faculty, invited guests to give lectures or to participate in the College events, and staff in charge of receiving visitors.

Article 3 Users are obliged to keep the space clean and quiet, and note that faculty will not bring students into the lounge nor meet them there for discussion, advising, consultation, or teaching.

Article 4 These regulations shall take effect after the approval of the College Council.